
             
 
 
 
Interpellation till Kommunstyrelsens ordförande Johan Skog, angående 
Vallentuna kommuns byggupphandlingar 
 
Byggsektorn är hårt ansatt i den konjunkturnedgång som råder och många företag i 
branschen har gått i konkurs under året. Att byggbranschen har stora problem med 
exploatering av arbetskraft är ett välkänt faktum. En kvalificerad gissning är att de företag 
som utnyttjar svart arbetskraft och ägnar sig åt lönedumpning också är de som klarar sig bäst 
i en kris, eftersom de kan konkurrera prismässigt i upphandlingar. 
 
För att stävja detta, är det viktigt att använda regelverket kring upphandling för att förhindra 
social dumpning och svartarbete. Vallentuna kommun har formuleringar i sina 
upphandlingsdokument som är tänkta att fungera reglerande, men ingenting nämns om 
kontroller. Därför vill vi ställa följande frågor till kommunstyrelsens ordförande, Johan Skog; 
 

1) Hur säkerställer kommunen att företagen som anlitas vid upphandling erbjuder dem 
som utför arbetet kollektivavtalsliknande löner och villkor?  
 

2) Hur säkerställer kommunen att underentreprenörer omfattas av samma regler och att 
huvudentreprenören ansvarar för underentreprenören följer dem?  
 

3) Skulle uppenbara brott mot reglerna leda till uppsägning av avtalet samt eventuellt 
skadeståndsanspråk?  
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